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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie grninnym

(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję interpelację złożoną w dniu 5 czerwca

2025 r. przez radnego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Jacka Kapsa w

sprawie kolumbarium na cmentarzu komunalnym.
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.Jacek Kapsa
Radny Rady Mie.iskie?j
w Sępólnie Krajeiiskic

Sępólno Krajeńskie, 03.06.2025r.
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Burtnistrz Sępólna Krajeńskiego
rngr jnż. Waldemar Stupałkowskj
za pośrednietwem
Przewodniezącego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim l'
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W związku ze zgłoszeniem się do rnnie mieszkanca Sępó]na Krajeńskiego, Itóry iiie zdą,tyał
t

wykupić niszy w koh?imbariiu'n iia cmentarzu komunalnym, zwracam się z interpelaeją 'w
sprawie pilnego podjęcia działań zmierzających do wybudowania kolejnego kolumbarium na
terenie ementarza konmnalnego w Sępólnie Krajeńskim.
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INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

Pierwsze kolumbarium, które powstało z iiiicjatywy radnego Leszka %kola w 2021 roku,
eieszyło się dużym zaiiiteresowaiiiem mieszkańców. Jak wynika z rizyskanych iiiformacji,
wszystkie nisze zostały już wykupioiie, Co jednoznacznie świadczy o znacznym
zapotrzebowaiiiu na tego typu formę pochówku w naszej społeczności.

Z uwagi na fakt, iż od oddania kolumbariuin do ?iżytku minęły zaledwie cztery lata, a wszystkie
nisze zostały wykupione, zasadnym wydaje sit; rozważenie budow'y drugiego, takie samego lub
większego kolumbaririm.

W związku z powyższym proszę o odpowiedź iia następujące pytania:

l.Czy gmina planuje budowę kolejnego kolumbarium na cmentarzu komunalnym w
%pólnie Krajeńskim?
2.Czy były prowadzone analizy zapotrzebowania na kolejne kolumbarium'?
3.Czy gmina rozważa wariant budowy większego kolumbarium, aby zapewnić
odpowiednią liczbę nisz na przyszłośe?

Wobec braku wolnych iiisz w istniejącym kolumbaririm oraz rosnącej tendencji wyboru
pocliówku urnowego, zarówno ze względów ekonomicznych, jak i kulturowych, konieezne jest
szybkie podjęcie działań przez gmiiię, by zapewnić mieszkaiicom dostęp do tej formy
pochówku. Odpowiednie planowanie i realizacja kolejnej iiiwestycji w tym zakresie S4 istotne
zarówno z perspektywy społecznej, .iak i organizacy?jnej, mąjąe na względzie obowiązek gmiiiy
w zakresie prowadzenia cmentarza komunalnego.
Uważam. że wyb?idowanie drugiego kolumbariuin jest nie tylko odpowiedzią na obecne
potrzeby mieszkańców, ale także inwestycj4, zapewniającą godne n'iiejsce poeliówk?i d?a
naszyeh mieszkańców i ich rodziii.
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w 5%póliiic Kra?jci"iskic


